

Title (en)

Technical support frame

Title (de)

Technischer Tragrahmen

Title (fr)

Banquette technique

Publication

EP 0916772 A1 19990519 (FR)

Application

EP 98402781 A 19981110

Priority

FR 9714175 A 19971112

Abstract (en)

The technical support consists of one or more prefabricated frames (1,11) designed to stand on the floor and be held at a distance from the false wall. Couplings with inserts (20) fit into matching sockets (3a,4a) in the lower (3) and upper (4) members of the frames and spacers (30) of variable length which straddle the inserts. The inserts are in the form of rectangular-section tubes, and the spacers have a matching U-section and are fitted by force on the inserts. Adjacent frames are able to support different sanitary units, or one frame can be used to support a front trim panel or upright.

Abstract (fr)

Banquette technique pour supporter à travers un faux-mur des appareils sanitaires, caractérisée en ce qu'elle comporte au moins un bâti modulaire préfabriqué (1,11,101), chaque bâti comportant un châssis frontal destiné à reposer sur le sol et à être maintenu à distance du mur, ledit châssis ayant des parties supérieure (4) et inférieure (3) adaptées pour se raccorder latéralement et horizontalement à un autre élément adjacent de la banquette, par 1 intermédiaire de moyens de liaison séparés (20,30) de longueur variable, l'ensemble du châssis frontal et des moyens de liaison servant la surface d'appui pour de panneaux d'habillage frontal du faux-mur. <IMAGE>

IPC 1-7

E03C 1/01

IPC 8 full level

E03C 1/32 (2006.01); **E03D 11/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/32 (2013.01); **E03D 11/143** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0731228 A1 19960911 - ROST & CO GMBH [DE]
- [A] DE 3415585 A1 19851024 - OHMES NORBERT
- [Y] US 4703593 A 19871103 - SMOLIK ROBERT A [US]
- [Y] DE 29704549 U1 19970430 - GEBERIT TECHNIK AG [CH]
- [A] DE 9016688 U1 19910502
- [A] DE 29515184 U1 19960104 - ROHLOFF INGO [DE]

Cited by

ITMI20112280A1; EP2604762A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0916772 A1 19990519; FR 2770862 A1 19990514; FR 2770862 B1 20000128; TR 199802301 A2 19990621

DOCDB simple family (application)

EP 98402781 A 19981110; FR 9714175 A 19971112; TR 9802301 A 19981112